
Referat af generalforsamlingen 2025 

 

 

1. Valg af dirigent. 

a. Bestyrelsen foreslår Bent Walther 

i. Bent valgt 

ii. konklusion:Generalforsamlingen er lovligt indvarslet 

2. Formandens beretning. 

a. Formand Lars Juul fremlægger beretning (se dokumentet “formandens 

beretning”) 

b. Særlige pointer i forbindelse med fremlæggelsen 

i.  Bestyrelsen er tilfreds med medlemsengagementet i klubben, og 

det er ikke svært at få folk til at tage et slæb. 

ii. Ønsker amok flere medlemmer? 

1. Lars Juul: Det har vi drøftet, men ikke endelig afklaret om 

det er et mål 

iii. Berit Møller: Det er vigtigt ved vækst i medlemstallet, at vi også 

bliver flere til at køre drift og arrangementer som fx “løbe-langt”. 

iv. Formandens beretning godkendt 

3. Fremlæggelse af regnskab, samt forslag til budgetter og kontingent. 

a. Kasserer Ronny Nielsen fremlægger regnskab og budgetforslag, 

herunder kontingent (se dokumentet “AMOK regnskab og budget 2024”) 

b. Særlige pointer i forbindelse med fremlæggelsen 

i. Der bliver som noget nyt betalt for deltagelse i “24 timer ved 

havet” 

ii. Spørgsmål til anvendelse af mobile-pay 

1. Mobile-pay koster, men det anvendes da det også skal 

være praktisk overskueligt at betale til klubben 

iii. Regnskab, budget og kontingent blev godkendt af 

generalforsamlingen 

4. Behandling af indkomne forslag. (skal være bestyrelsen i hænde senest 10. 

januar- sendes til bestyrelsens mail:amok-bestyrelse@googlegroups.com ) 

a. Der var ingen forslag modtaget til behandling på generalforsamlingen 

5. Valg til bestyrelsen. (der vælges 3 bestyrelsesmedlemmer samt 1 suppleant) 

a. Følgende kandidater valgt: 

i. Lars Juul 

ii. Preben Kyneb 

iii. Katrine Meiner 

iv. Suppleant: Christian Albrekt Larsen 

b. Samme revisorer valgt: 

i. Per Ingerslev Larsen og Jan Andersen  

6. Eventuelt. 

a. Årets kammerat: 

i. Ronny Nielsen 
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b. “Godt gået”: 

i. Kristina Trintved Thomsen 

 


